
Jelgavas novada  

Uzņēmējdarbības konsultatīvā padome 

Protokols Nr. 6 

(19.05.2023.) 

 

Sēdes norises laiks: 19.05.2023. pl. 15.00 

Norises vieta:  “Laflora” SIA, Kaigu kūdras purvs, Līvbērzes pagastā. 

Sēdes veids - atklāta sēde 

Sēdi atklāj pl.15.00. 

 

Sēdes darba kārtība. 

1. Par izsoļu kārtību Jelgavas novadā. 

2. UKP pārstāvja nominēšana konkursam "Esi uzņēmējs Jelgavas novadā 2023". 

3. Viedoklis par konkursa nolikumu. 

4. Dažādi. 

 

Sēdi vada - Jelgavas novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes (UKP) priekšsēdētājs Dainis 

Liepiņš. 

Sēdi protokolē - Jelgavas novada Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Laura Jaundāldere. 

Sēdē piedalās: 

Jelgavas novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Dainis Liepiņš –Jelgavas novada domes deputāts. 

2. Uldis Ameriks – SIA “Laflora” valdes priekšsēdētājs. 

3. Sanita Silniece – Blankenfeldes muižas īpašniece. 

4. Arnis Leikarts – biedrības “Jelgavas novada uzņēmēji” valdes priekšsēdētājs. 

5. Aldis Cimermanis – SIA “Uppe” valdes priekšsēdētājs. 

 

 

1. Par izsoļu kārtību Jelgavas novadā: 

1.1. D. Liepiņš informē, ka jautājuma iniciators nav ieradies uz sēdi. 

 

UKP nolemj: 

1. Atlikt jautājuma izskatīšanu un uzdot protokolistam noskaidrot, vai jautājuma izskatīšana ir 

aktuāla nākamajā sēdē. 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

2. UKP pārstāvja nominēšana konkursam "Esi uzņēmējs Jelgavas novadā 2023": 

2.1. D. Liepiņš informē, ka iepriekšējā padomes sēdē pārstāvēt konkursa žūriju kā Uzņēmēju 

konsultatīvās padomes loceklim, vēlmi izteica E. Brīvkalns. 

 

UKP nolemj: 

1. Atbalstīt E. Brīvkalna dalību konkursa žūrijā kā Uzņēmēju konsultatīvās padomes 

pārstāvim. 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

3. Viedoklis par konkursa nolikumu. 

 

2.1. L. Jaundāldere informē, ka konkursa “Jelgavas novada Uzņēmēju gada balva 2023” 

nolikumā ir nepieciešami grozījumi, jo nav iekļauti kritēriji vienas nominācijas vērtēšanai. 

2.2. D. Liepiņš izsaka viedokli par konkursa būtību. 

2.3. S. Silniece informē, ka šo pasākumu vairāk redz kā sociālu pasākumu. 

2.4. A. Leikarts izsakās, ka galvenais mērķis ir veicināt uzņēmējdarbību, parādīt un iedvesmot 

ar labajiem piemēriem, piekrītot, ka tas vairāk ir sociāls pasākums. 

2.5. U. Ameriks izsakās, ka balvas saņemšana uzņēmumam ir arī reputācijas jautājums. Ir 

svarīgi, ka uzņēmums ir pārbaudīts un novērtēts. 

 



UKP nolemj:  

1. Pieņemt zināšanai L. Jaundālderes sniegto informāciju. 

Darba kārtības punktu slēdz. 

 

4. Dažādi. 

 

- 

 

Sēdi slēdz pl. 17.00 

Nākamās UKP sēdes laiks tiks precizēts. 

 

 

Jelgavas novada Uzņēmējdarbības  

konsultatīvās padomes priekšsēdētājs                                                    D. Liepiņš 

Protokolists      L. Jaundāldere 


